附件1：
陕西交通职业技术学院
SHAANXI COLLEGE OF COMMUNICATION AND TECHNOLOGY

外国留学生入学申请表

APPLICATION FORM FOR INTERNATIONAL STUDENTS

	1. 姓名

Name
	中文姓名/Chinese Name (optional)


	照 片

Photo

	
	姓/Family Name: Thoeurn  

名/Given Name: Bunthorng


	

	2. 国籍

Nationality: Cambodia   
	3. 性别Sex 

男（M）( 女（F）□
	

	4. 护照号码

Passport No. 01735324
	5. 宗教信仰

Religion Buddhism
	6. 婚否Marital Status

Single(   Married□ 

	7. 出生日期      年      月     日

Date of Birth   2001Year /08Month /25Day
	8. 出生地点

Place of Birth:  Takeo Province

	9. 联系单位、地址、电话、传真、电子邮件

Organization：

Add: 

Tel: +85585936581                  Fax:           E-mail: bunthorng2530@gmail.com

	10. 家庭地址和电话/Home Add. #559/Domnakthorm/Stung Meanchey/Meanchey/Phnom Penh

Tel: +85585936581

	11.学历背景

Education Background
	2007-2012: Graduated Primary School

2013-2018: Graduated High school (Diploma)

2019: Studying at Royal University of Phnom Penh



	12.工作经历

Professional Experience
	I used to Volunteer at the world Robot Olympiad –Cambodia Round And 

Join the other Volunteer at STEM Festival: Science, Technology, Engineering

, and Mathematic as a Guide Team and Stage Team



	13. 现有汉语水平

Current Chinese

Level
	①学习期限

Duration of previous Chinese language study

②学习地点

Place of study

③水平          □优秀      □良好     □一般     □不好

Present level      □Excellent □Good     □Middle   □Poor

	14.其他语言/Other Languages:  English

	15. 来华学习专业

Field of study in China:  Computer Science  

	16. 学习期限自      年      月至      年     月

Duration from       2019yr:      11mo.    to      2020yr:     07mo.

	17. 留学类别 Student Category

□①专科生  Diploma student

□②预科生  Language student

(③进修生  General Advanced Program 
	18. 经费来源 Sources of Support

□自费/Self-Supporting

(奖学金/Scholarship

	19. 在华事务担保人及联系方式/Guarantor in China 

Add:

Tel:                      Fax:                  E-mail:

	20. 紧急事件联系人/Person(s) to contact in case of emergency

Add: #559/Domnakthorm/Stung Meanchey/Meanchey/Phnom Penh

Tel: +85599503986                    Fax:               E-mail:

Relations to you: Mother

	21. 声明/Statement of Commitment

我确定将在该校按规定时间进行选定项目的学习。我谨声明根据申请表提供的所有材料真实可靠。

I hereby confirm bindingly that I will join the program I chose at Shaanxi College of Communication and Technology for the stated period. I declare that all statements submitted are correct.
本人署名Signature:   Thoeurn Bunthorng                日期Date:2019/09/18



	以下材料请于提交申请表格时一起提供

Please email the following documents (scanned and converted into PDF format) to 381508448@qq.com)

	1.经毕业院校确认的高中毕业证书扫描件（中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译本）；

2.经毕业院校确认的成绩单扫描件（中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译本）；

3.护照个人信息页扫描件；

4.《体格检查记录》复印件（中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译本）；

5.无犯罪记录证明扫描件（中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译本）

1.High School Graduation certificates (authorized by graduate school)

2.Confirmed transcript (authorized by graduate school)

3.Passport (the page with personal information on it)

4.Physical Examination Record (English or Chinese translation version must be notarized if the original paper is not written in English or Chinese)

5.Certificate of No Criminal Record (English or Chinese translation version must be notarized if the original paper is not written in English or Chinese)  


附件2：
入学报到流程图
Registraition Flowchart of Oversea Students in SCCT









查验《录取通知书》、JW202表或JW201表、护照签证信息、入境日期、证件有效期、审验录取、并领取入学报道表；认真阅读并签订《安全责任承诺书》。


Check the “admission notice”, JW202 or JW201 form, passport information and get the registration form. Read and sign the “security responsibility undertaking of oversea students in SCCT”.





入学报到时，凭护照、《录取通知书》和JW202表到国际交流学院办理报到、注册手续、缴纳学费、保险费；校内留学生公寓住宿学生缴纳住宿费。


Pay registration fee, tuition fee, insurance fee and accommodation fee with your passport and JW202 form.





校内住宿学生凭住宿费缴纳收据办理公寓入住手续，缴纳住宿押金，安排房间，分发房间钥匙，入住公寓。


Live On-campus students with accommodation payment receipt, pay the accommodation deposit, and then check in apartment.





到陕西省国际旅行卫生保健中心办理健康检查认证手续或进行体检。需准备以下材料：a. 两寸照片4张（白底）；b. 护照原件及护照首页复印件；c. 体检费；d. 周一到周五上午，空腹。


    Go to International Travel Health Care Center of Shaanxi Province, and need to prepare the following materials: A. 4 pieces of two inches photos (white background); B. Copy of passport first page; C. physical examination fee; D. Monday to Friday morning on an empty stomach.





到国际交流学院开具留学生办理居留许可公函，复印护照首页（4页）、签证页（2页）、缴费单（2页）、临时住宿登记表复印件、2存照片6张，准备办理居留许可有关材料。持上述材料自入境之日起30天内到西安市公安局出入境管理处申请办理居留许可。


With residence permit official letter, copy of passport home page (4 copies), visa pages (2 copies), payment receipt(2 copies), photocopy of “registration form of temporary residence”, 2 inches photo(6 pieces), go to the Exit-Entry Administration of Xi’an within 30 days.





所有学生准备一张1寸照片到学工部办学生证。


All students prepare a piece of 1-inch photo for student ID card.








